

## Disclosure - MSX إفصاح – بورصة مسقط

22 October 2024

22 أكتوبر 2024

## Sub: Investment in Subsidiary

الموضوع: الإستثمار في الشركة التابعة

The Company would like to inform the shareholders, investors and analysts that the Board of Directors of Oman Cables Industry SAOG in its meeting on 22 October 2024 has approved an investment of 1.9 Million OMR with an expected payback on the investment in 3 years with a 75% Internal Rate of Return.

تود الشركة إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين بأن مجلس إدارة شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع قد وافق في اجتماعه المنعقد بتاريخ 22 أكتوبر 2024 على استثمار بقيمة 1.9 مليون ريال عماني مع توقع استرداد الاستثمار في ثلاث (3) سنوات بمعدل عائد داخلي 75%.

The investment will add a new production facility for manufacturing composite core conductors, an added value and advanced product which can enhance power grid capacity, its reliability and resilience, in its fully owned subsidiary Oman Aluminum Processing Industries SPC located in Sohar Industrial Area.

يتعلق الاستثمار بإضافة وحدة جديدة لتصنيع المُوصلات الكهربائية الأساسية ذات القيمة المضافة والمتطورة والتي يمكن أن تعزز قدرة شبكة الطاقة وموثوقيتها ومرونتها، في شركتها التابعة المملوكة بالكامل الشركة العمانية لصناعات الألمنيوم التحويلية ش.ش. و. الواقعة في منطقة صحار الصناعية.

It is expected that the project will contribute to increasing the subsidiary's sales and diversification after the completion of the expansion work, which will enhance the profitability levels with reasonable returns. In addition, this advanced conductor investment will support the company to participate further in global energy transition.

ومن المتوقع أن يساهم المشروع في زيادة مبيعات الشركة التابعة وتنويعها بعد الانتهاء من أعمال التوسعة، وتعزيز مستويات الربحية بعوائد معقولة. بالإضافة إلى ذلك، فإن هذا الاستثمار في المُوصَلات المتطوّرة تكنولوجياً سيدعم الشركة بشكل كبير في تصنيع منتجات تلبي إحتياجات تحول الطاقة العالمي. كما وسيتم الاعلان عن اية تطورات عن هذا الموضوع.

We will update once required about this subject.

## Cinzia Farisè Chairperson of the Board of Directors





سينزيا فاريسي رئيس مجلس الإدارة